

### A) 甄選面試準則

- |                           |       |
|---------------------------|-------|
| 1. 良好的品格及操行               | 25%   |
| 2. 積極的學習態度及表現             | 75%   |
| a) 小五及小六成績                | (60%) |
| b) 領導才能及潛能<br>(包括負責職務及獎項) | (10%) |
| c) 語文能力                   | (5%)  |

### B) 收生準則

- |               |     |
|---------------|-----|
| 1. 學業成績       | 50% |
| 2. 面試表現       | 40% |
| 3. 課外活動及校內外表現 | 10% |

### C) 申請程序

1. 申請人監護人必須親臨九龍新清水灣道 46 號本校遞交申請表及有關資料。中一自行分配學位申請日期為 2020 年 1 月 2 日至 2020 年 1 月 16 日，截止申請日期為 1 月 16 日(四) 下午 4:00。
2. 本校將根據申請人及教育局提供之資料，甄選合資格者進行面試，面試人數視乎本年度情況而定。本校將以書面通知面試狀況，申請人毋須致電查詢。面試日期為暫定為 2020 年 2 月 29 日(星期六)。
3. 面試包括兩部分：個人面試及小組討論。
4. 本年度自行分配學位階段將錄取 40 名學生。獲學校經自行分配學位納入正取學生名單之申請者，將於 2020 年 3 月 31 日接獲本校郵件及電話(上午 9:00 – 下午 3:00) 通知，恕不接受任何電話查詢，家長毋須致電本校。
5. 請注意，上述通知並不一定等同中一派位的最終派位結果，學生最終獲派的學校將於 2020 年 7 月 7 日與統一派位結果一併公布。

### **A) Screening Criteria**

1. Conduct being B or above	25%
2. Learning Attitude & Academic Performance	75%
a) P5 & P6 Academic Achievement	(60%)
b) Leadership & Potential (including Services/Duties/Awards/Achievement)	(10%)
c) Language Ability	(5%)

### **B) Admission Criteria & Weighting**

1. Academic Achievement	50%
2. Performance in Interview	40%
3. Performance in Extra-curricular Activities & Services	10%

### **C) Application Procedures**

1. All applications must be submitted to 46 New Clear Water Bay Road, Kowloon in person by the parent/ guardian. The DP application period for this allocation cycle is from 2 to 16 January 2020. Applications must be submitted by 4:00 pm on 16 January 2020 (Thu).
2. With reference to the information provided by EDB, preliminary screening would be done. Eligible applicants would be invited to attend an interview to be held on 29 Feb 2020 (Sat). Applicants will receive a notification letter by mid-February 2020.
3. The interview consists of two parts: Individual interview & group discussion.
4. For the academic year 2019/2020, the number of S1 discretionary places available is 40. All applicants who are successful in receiving a discretionary place will be informed of the result on 31 March 2020 by mail and phone (9:00<sup>am</sup> – 3:00<sup>pm</sup>). Please note that we do not accept telephone enquiries about the result.
5. Please note that the above notification may not be the final DP application results under SSPA. The school to which your child will eventually be allocated will be announced concurrently with central allocation result on 7 July 2020.